

GREENWOOD INTERNATIONAL SCHOOL

مدرسة جرين وود إنترناشيونال



LINKING LEARNING TO LIFE

END OF SEMESTER 1 EXAM (2023-24)

امتحانات نهاية الفصل الدراسي الأول

Grades 1- 5

Parent Information Guide | دليل ولي الأمر

Kefah Samara – Head of KG & Elementary

Dear Parents of Grade 1-5,

Please be informed that the **End of semester 1 Exams** for all subjects will be held at school from: 8th -19th January, 2024

To Get the Exams' Required Material, click the link :

أولياء أمور طلاب الصف 1-5،

يرجى العلم بأن اختبارات نهاية الفصل الدراسي الأول ستعقد في المدرسة في الفترة من: 8-19 يناير 2024

للحصول على المادة المطلوبة للاختبارات اضغط على الرابط أدناه:



<https://www.greenwood.sch.ae/Curricula/ExamRequiredMaterial.aspx>

Rules and Regulations

لوائح وأنظمة

- The students must report to school at 7:45am
- Kindly bring bottle/s of water and a lunch box every day
- Students must always **wear their school uniform during the exams**
- All exams will be **paper-based**. Only Students of Determination will use the online platform for their exams.
- Any breach of rules or misconduct during the Exam will result in your son/daughter being rewarded with a Zero. We continue to follow our **Zero-tolerance Policy when it comes to cheating during an assessment**

- يجب على الطلاب الحضور إلى المدرسة الساعة 7:45.
- يرجى إحضار قارورة ماء ووجبة طعام مغذية وصحية كل يوم.
- الحضور بالزي المدرسي أثناء الامتحانات .
- ستكون جميع الاختبارات ورقية لجميع الطلبة ما عدا الطلاب من أصحاب المهم فيسمح لهم بإجراء الاختبارات عبر المنصة الإلكترونية .
- سيؤدي أي خرق للقواعد أو سوء السلوك أثناء الاختبار إلى منح الطالب علامة صفر.
- لن يتم التسامح إطلاقاً مع أي حالة غش أثناء الاختبارات.

• خلال أيام الاختبارات، يبدأ الدوام الساعة 7:45

وفي أيام الإجازة الدراسية يبقى الطلاب في البيت للدراسة والاستعداد لامتحان التالي

- **During Exam weeks, students MUST report to school at 7:45**

And during the Study Leave days students stay at home to study and prepare for their exams

- **Late arrivals:** No extra time will be given to any student unless a valid reason is given to the Supervisors. **Students that arrive after 8:10 am will not be allowed to sit for their Examination.** A valid reason must be submitted in order to reschedule a make-up exam.
- **Absence:** In case of being absent, the school office should be notified by the parents before 8:00 am. If a student is absent without informing the school s/he will be considered truant and immediate action would be taken. A Medical Report has to be submitted from the parent of an absent student and presented to the supervisor before the student returns to school the following day. Make-ups will be granted by school after considering the excuses and deciding that they are valid.

Makeups:

Only students with a valid excuse and who submit an attested medical report will be eligible for a makeup exam. Makeup exams will only be assigned once and if missed again without a valid reason, the student will be given a zero on the exam.

- **التأخير:** لن يتم إعطاء أي وقت إضافي لطالب متأخر ما لم يتم إعطاء سبب وجيه للمشرفين. لن يسمح للطلاب الذين يصلون بعد الساعة 8:10 صباحًا بتقديم الامتحان. وينبغي تقديم عذر مقبول حتى يتم تحديد موعد لإعادة الامتحان.

- **الغياب:** في حالة التغيب عن الإختبار، يجب على الوالدين إخطار إدارة المدرسة قبل الساعة 8:00 صباحًا. يعتبر الطالب الذي لم يسجل الدخول غائبًا في حال لم يتم إبلاغ المدرسة وسيتم اتخاذ إجراءات فورية. يجب على ولي أمر الطالب الغائب تقديم تقرير طبي إلى المشرف قبل عودة الطالب إلى حضور جلسات الإختبارات في اليوم التالي. سيتم تحديد موعد إعادة الإختبار للطالب بعد النظر في العذر المقدم والبت في صلاحيته. يسمح بإعادة الإختبار مرة واحدة فقط.

امتحانات الإعادة:

- فقط الطلاب الذين لديهم عذر مقبول والذين يقدمون تقريرًا طبيًا مصدقًا سيكونون مؤهلين لإجراء اختبار تعويضي. سيتم تعيين الامتحانات التعويضية مرة واحدة فقط، وإذا غاب الطالب مرة أخرى دون سبب وجيه، فسيتم منح الطالب صفرًا في الامتحان.

Dismissal Timings for Grades 1-5

Kindly note end of day timings:

يرجى منكم ملاحظة أوقات الانصراف خلال فترة الامتحانات

Day/Date	Grade 1	Grades 2 & 3	Grades 4 & 5	BUSES will leave at
8/01/24 Monday	7:45 am - 9:00 am	7:45 am - 9:30 am		10:05 AM
9/01/24 Tuesday				9:05 AM
10/01/24 Wednesday				
11/01/24 Thursday				9:35 AM
12/01/24 Friday	7:45 am - 9:00 am			10:05 AM
15/01/24 Monday	7:45 am - 9:30 am		7:45 am - 9:00 am	9:35 AM
16/01/24 Tuesday				
17/01/24 Wednesday	7:45 am - 9:00 am		7:45-9:30	9:35 AM
18/01/24 Thursday	STUDY LEAVE			9:05 AM
19/01/24 Friday	7:45-9:00			9:05 AM

End of SEMESTER 1 EXAM SCHEDULE 2024

Day/Date	Grade 1	Grade 2	Grade 3	Grade 4	Grade 5
08/01/24 Monday	Math	Math	Math	Math	Math
Time:	8:00 - 9:00	8:00 - 9:30	8:00 - 9:30	8:00 - 9:30	8:00 - 9:30
09/01/24 Tuesday	Islamic	Islamic	Islamic	Moral/S.St	Moral/S.St
Time:	8:00 - 9:00	8:00 - 9:00	8:00 - 9:00	8:00 - 9:00	8:00 - 9:00
10/01/24 Wednesday	-	-	-	-	-
11/01/24 Thursday	English	English	English	English	English
Time:	8:00 - 9:30	8:00 - 9:30	8:00 - 9:30	8:00 - 9:30	8:00 - 9:30
12/01/24 Friday	ICT	ICT	ICT	Islamic	Islamic
Time:	8:00 - 9:00	8:00 - 9:00	8:00 - 9:00	8:00 - 9:00	8:00 - 9:00
15/01/24 Monday	Arabic	Arabic	Arabic	Science	Science
Time:	8:00 - 9:30	8:00 - 9:30	8:00 - 9:30	8:00 - 9:00	8:00 - 9:00
16/01/24 Tuesday	-	-	-	-	-
17/01/24 Wednesday	Science	Science	Science	Arabic	Arabic
Time:	8:00 - 9:00	8:00 - 9:00	8:00 - 9:00	8:00 - 9:30	8:00 - 9:30
18/01/24 Thursday	-	-	-	-	-
Time:					
19/01/24 Friday	Moral/S.St	Moral/S.St	Moral/S.St	ICT	ICT
Time:	8:00 - 9:00	8:00 - 9:00	8:00 - 9:00	8:00 - 9:00	8:00 - 9:00

Thank You!

شكرا لكم

